
18. pielikums 
 
Dabas lieguma “Rožu purvs” dabas aizsardzības plāna izstrādes  

 
3. uzraudzības grupas sanāksme 

 
2011.gada 16.februārī Sēlijas Virsmežniecībā, Jēkabpilī 

 
Protokols 

 
Sanāksme notiek no plkst. 10.00 - 11.40 
Piedalās: 

• Sandra Līckrastiņa, a/s LVM Dienvidlatgales mežsaimniecības vides speciāliste; 
• Alda Stepanova (Pupila), Dabas aizsardzības pārvaldes pārstāve; 
• Aina Everte, VMD Sēlijas VM meža un vides aizsardzības daļas inženiere; 
• Andris Bārzdiņš, Salas Novada domes pārstāvis; 
• Gundega Freimane, LDF, plāna izstrādes vadītāja; 
 

Sanāksmi atklāj Alda Stepanova (Pupila). 
Gundega Freimane informē par dabas aizsardzības plāna izstrādes gaitu: 
Plāns ir apstiprināts Salas novada domes sēdē 26. janvārī. 
Salas novada dome piekrīt informācijas stenda novietošanai Salas centrā un ir saskaņojusi 
vienošanos par infrastruktūras izvietošanu.  
A.Bārzdiņš informē, ka stendu paredzēts novietot skvērā, blakus Salas novada vispārējās 
informācijas stendam.  
S.Līckrastiņa: Dienvidlatgales mežsaimniecības izpilddirektors ir saskaņojis vienošanos 
par infrastruktūras izvietojumu uz a/s LVM zemes. 
G.Freimane: ir izstrādāts Rožu purva 3- dimensiju modelis, kas ievietots plānā.  
Plāns papildināts ar fotoattēliem vizuālās informācijas uzlabošanai. 
No SIA Meliorprojekta saņemts izstrādātais dambju projekts. Dalībnieki iepazīstas ar 
dambju būves sākotnējo projektu.  
Izraisās diskusija, vai informācija jāpievieno plānam. Tā kā projekts nav saskaņots 
nepieciešamajās institūcijās, tātad nav pabeigts un projekta izstrāde paredzēta kā 
atsevišķs pasākums, dalībnieki vienojas, ka plānam tas nav jāpievieno.  
S.Līckrastiņa interesējas vai dambju būves rezultātā netiks izveidoti lieli iebraucamie ceļi 
un nocirsti koki.  
A.Bārzdiņš: Tehnikas iebraukšanai pietiek ar 4m platu joslu. 
G.Freimane: Gar lielākajiem meliorācijas grāvjiem ir atbērtne, uz kuras ir salīdzinoši 
mazs apaugums, pa to var pārvietoties. Grāvju dambju būvētāji veiks tikai minimālo 
nepieciešamo koku ciršanu, viņu interesēs ir uzbūvēt dambīšus ar visekonomiskāko 
variantu. 
 
G.Freimane iepazīstina ar noslēguma protokola tekstu. Dalībnieki paraksta noslēguma 
protokolu. 
 
A.Stepanova informē, ka plāns jāiesniedz DAP centrālajā administrācijā Siguldā, kur tas 
tiks izvērtēts un nosūtīts apstiprināšanai uz VARAM. 
 
Protokolēja: Gundega Freimane  


